
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 3. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 22
Staten uddanner hvert år adskillige brandmænd m/k gennem værnepligten i Beredskabs
styrelsen. De værnepligtige bidrager til kapaciteten i det nationale beredskab og kan ef
terfølgende arbejde i landet kommunale brandvæsen. Kan ministeren oplyse, hvor mange 
der hvert år bliver uddannet brandmand, og hvor mange der falder for 5 års grænsen, da 
de ikke har vedligeholdt uddannelsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Niels Flemming Hansen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Niels.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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